
صفر صادقی  پور  در جشــن  روز ملی شــوراها که به 
میزبانی شهرداری و شورای اسلامی شهر قشم برگزار 
شد، اظهار کرد: تعامل، وحدت و همدلی بین اعضای 
شــورای اسلامی شهر قشم توانســته است خیلی از 
اختلافات، ناسازگاری و حساسیت هایی که در مباحث 
حاکمیتی و ۲ حاکمیتی که در این جزیره وجود داشته 
اســت را به یک وفاق و همدلی در میان سازمان منطقه 

آزاد، شورا و شهرداری تبدیل کند.
وی با بیان اینکه شــوراها چند وظیفه اصلی بر عهده 
دارند که اگر نتوانند آنها را انجام دهند در عمل سیستم 
شــهرداری ها دچار مشکل و چالش می شود، افزود: 
مهم ترین وظیفه شوراهای اسلامی، نقش نظارتی است 
هر چه که شوراها بتوانند از لحاظ نظارتی بر عملکرد 
شهرداری ها قوی تر عمل کنند، واقعیت این است که ما 
در سیستم استانداری کار راحت تری را خواهیم داشت.

مدیرکل دفتر امور شهری و شوراها استانداری هرمزگان 
با اشاره به اینکه ما در سطح استان هرمزگان شوراهایی را 
داریم که بر عملکرد شهرداری ها نظارت خوبی دارند، 
گفت: این شوراهای اسلامی با این دیدوری و نظارت 
در عملکرد شــهرداری ها با شهرداران در اجرا و انجام 
ماموریت های مدیریت شهری همدل و همراه هستند.

صادقی پور ادامه داد: یکی دیگر از وظایف شــوراهای 
اسلامی شهر هماهنگی بین دستگاه های اجرایی است، 
ما در حوزه مدیریت شهری دستگاه های مختلفی را در 
ســطح شهرها داریم که نقش شوراها برای هماهنگی 
با تک تک آنها مهم، حائز اهمیت و حســاس است و 
شــوراها می توانند خیلی از اختلافاتی که بین دستگاه 
های اجرایی و شهرداری ها وجود دارد به علت اعتبار و 
ارتباطی که بین مردم و مسوولین دارند و منتخب مردم 

هستند، برطرف کنند.
وی اضافه کرد: حوزه اجرایی از دیگر وظایف شوراها 
است، شاید بعضی ها بگویند که این حوزه کار شهرداری 
ها و نه شوراها است، اما من اعتقاد دارم که کار اجرایی 
کار شوراها هم است، مسائلی مثل انتخاب شهردار، مثل 
تفریق بودجه، حسابرسی شهرداری، نظارت مالی، متمم 
بودجه و سایر بودجه همه اینها مباحث اجرایی است که 
شوراهای اسلامی شهرها بیشتر از شهرداری ها درگیر 

این مسائل هستند.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراها استانداری هرمزگان 
توضیح داد: با همه این تفاسیر من اعتقاد دارم نظام برنامه 
ریزی شــهری و شورای ما در کشــور با توجه به این 
اســتقراری که پیدا کرده که برپایی و جایگیری خوبی 
هم بوده است، ولی هنوز با آن اهداف مطلوبش بسیار 
فاصله دارد و هنوز نتوانسته ایم با توجه به استقرار مباحث 
شورایی در حل مسایل شهری به آن هدف آرمانی خود 
برســیم؛ ولی قدم های خوبی برداشته شده و امیدوارم 
که سرانجام با وجود شوراها در سیستم های مدیریت 
شهری قدم های مثبتی برای بالا بردن زندگی مردم در 

جامعه شهری و روستایی برداشته شود.
وی در ادامه این جشــن در خصوص کسب رتبه برتر 
استانی و کشــوری توسط شورای اسلامی شهر قشم 
و حاشــیه های که در فضای مجازی برای این انتخاب 
انجام شده است، گفت: در ارتباط با بحث شوراهای برتر 
علاوه بر اینکه ما در طول سال یعنی از زمان آغاز به کار 
شوراهای اسلامی دوره ششم مباحث بازدید و نظارت 
از این شوراها را در دست کار داشته ایم، بالاخره با روال 

کاری شوراها هم آشنا هستیم.
صادقی پور اظهار داشــت: در این خصوص این قدر 
ارتباط بین زیر حوزه ما در معاونت عمرانی و دفتر امور 
شــهری و شوراها و شوراهای اســتان وجود دارد که 
روال کاری شــوراها تقریبا برای ما تا حدودی از لحاظ 
کاری مشــخص است که یک شــورا از زاویه و منظر 
کاری ما چقدر با قوانین آشناست، مصوباتش چگونه 
است، چقدر قوانین را رعایت می کند و چقدر همدلی 
و یکدلی بین اعضای شورا و سیستم شهرداری وجود 
دارد. وی بیان داشت: به هر روی این برای نخستین بار 
بود که بحث شوراهای برتر در سطح کشور مطرح می 
شــد و دســتورالعملی را وزارت کشور ظرف ۲ یا سه 
هفته گذشته برای استانداری های سراسر کشور ارسال 
کرد که در آن دستورالعمل شاخص های برای انتخاب 
شورای برتر وجود داشت که در شوراهای شهر چیزی 
بالغ بر ۳۰ شــاخصه بود که باید توسط شوراهای شهر 
شهرستان تکمیل می شد که این ۳۰ شاخصه سر جمع 

۳۰۰ امتیاز داشت.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراها استانداری هرمزگان 
افزود: بعد از تکمیل این شــاخصه ها از سوی تمامی 
اعضای شورای شهرستان، نیاز بود که این شاخص ها از 
سوی تک تک اعضای شورای استان هم تکمیل شوند 
که ۱۵۰ امتیاز داشت، شاخصه های دیگری نیز وجود 
داشــت که باید از سوی فرماندار تکمیل می شد که آن 

هم ۱۵۰ امتیاز داشت.
وی با اشــاره به اینکه شاخص های دیگری هم وجود 
داشــت که باید از سوی حوزه معاونت عمرانی و دفتر 
امور شهری و شورا تکمیل می شد که آن هم ۱۵۰ امتیاز 
داشت، گفت: یعنی سر جمع امتیازات شورای استان، 

شورای شهرســتان و فرماندار که در سطح شهرستان 
تکمیل می شد به علاوه شورای استان در مرکز استان و 
استانداری به عنوان نهاد متولی این قضیه باید امتیازات 
آنها با هم جمع می شد و سرانجام یک میانگین از آنها 
گرفته می شد که این مشخص می کرد که کدام شورا، به 

عنوان شورای برتر است.
صادقــی پور با بیان اینکــه هیچ حب و بغضی و هیچ 
دخل و تصرفی از ســوی هیچ شــخصی در ارتباط با 
این موارد و کسب رتبه برتر استانی و کشوری توسط 
شورای اسلامی شهر قشم وجود نداشته است، اعلام 
کرد: در این انتخاب ۳۰۰ امتیاز شورای شهرستان قشم 
داشــته است، یعنی شورای این شهرستان امتیازاتش ۲ 
برابر امتیاز فرماندار و حوزه عمرانی استانداری بوده و 
این انتخاب چیزی بوده که از دل خود شهرستان خارج 

شده است.
وی تصریــح کرد: یعنی اگر فرض را بر این بگیریم که 
شورای ۳۰۰ امتیاز کامل را از سوی شورای شهرستان 
کسب کرده باشد، من آنجا هر چقدر هم بخواهم امتیاز 
پایین تر را به آن شورا بدهم باز هم آن امتیاز بالا و سقف 

امتیاز این اجازه را به من نمی دهد.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراها استانداری هرمزگان 
افزود: شورای شهرســتان، فرماندار، شورای استان و 
سرانجام حوزه معاونت عمرانی استانداری دفتر امور 
شــهری و سر جمع امتیازات آنها تعیین کننده شورای 

برتر بوده است.
در ادامه این جشن به ترتیب حبیب بازماندگان قشمی 
رییس شــورای اسلامی شهر قشــم، حجت الاسلام 
غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرســتان قشم، عادل 
پیغامی مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم به ایراد 
سخنرانی در خصوص جایگاه شوراهای اسلامی شهر 

و روستا پرداختند.
محمد محمدحسینی فرماندار و رییس شورای تامین 
شهرســتان مرزی قشــم، امید مهدوی مجد دادستان 
عمومی و انقلاب شهرســتان قشــم، میرداد میردادی 
شهردار قشم، بخشداران، روسای ادوار شورای اسلامی 
شهر قشم، جمعی از شهروندان، معتمدان و مسوولان 
این جزیره از دیگر میهمانان جشن روز ملی شوراها در 

سرزمین آب و آفتاب بودند.
در پایان این جشن مدیرکل دفتر امور شهری و شوراها 
استانداری هرمزگان در این آیین کسب رتبه برتر استانی 
و ملی از توســط شورای اسلامی شهر قشم را تبریک 

و لوح های یادبودی را به اعضای این شورا اهدا کرد
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مهم ترین وظیفه شوراهای اسلامی شهر نقش 
نظارتی است

        اقتصاد کیش -    - مدیرکل امور 
شهری و شوراهای استانداری هرمزگان با 
بیان اینکه مهم ترین وظیفه شــوراهای 
اســامی شهر نقش نظارتی است، گفت: 
شوراها ناظر واقعی بر عملکرد مدیریت 
شهری و پل واســطه بین مردم و سیستم 

دولتی هستند.

مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری هرمزگان:

رییس جمهور بر نقش آفرینی مناطق 
آزاد بر اقتصاد ملی تاکید دارند

اقتصاد کیش-   مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری_صنعتی و 
ویژه اقتصادی گفت: در جلسه ای که برای ارائه گزارش از آخرین دستاوردهای مناطق 
آزاد در خدمت آقای رییس جمهور بودم ایشان بر نقش آفرینی قابل ملاحظه مناطق 

آزاد بر اقتصاد ملی در سال ۱4۰۲ تاکید کردند. 
به گزارش اقتصاد کیش  حجت الله عبدالملکی که در آیین افتتاح بخش نمایشگاهی 
مناطق آزاد در نمایشــگاه ایران اکســپو ۲۰۲۳ سخن می گفت افزود: تاکید ایشان بر 
صادرات از مناطق آزاد و همچنین بازاریابی محصولات ســرزمین اصلی توسط این 

مناطق به کشورهای دیگر و معرفی جذابیت های سرمایه گذاری مناطق آزاد بود.
عبدالملکی افزود: رییس جمهور اعلام کردند که سرمایه گذاران بزرگی از کشورهای 

مختلف برای سرمایه گذاری در مناطق آزاد ایران اعلام آمادگی کرده اند.
وی افزود: انشاا... با همکاری همه مناطق ۱4 گانه آزاد جدید و قدیم شاهد تحولی جدی 
در سرمایه گذاری و توسعه صادرات در مناطق آزاد باشیم و در سال ۱4۰۲ اخبار مهمی 
از این مناطق به گوش مردم برسد.  مشاور رییس جمهور با اشاره به اینکه در نمایشگاه 
امسال سرمایه گذاران، صادرکنندگان، فعالان اقتصادی و مسئولان حدود 6۰ کشور دنیا 
در ایران حضور یافته اند گفت: در سالن مربوط به مناطق آزاد این نمایشگاه فرصت 

های عالی برای جذب سرمایه گذاران خارجی معرفی خواهد شد.
عبدالملکی تصریح کرد: در سال ۱4۰۱ بعد از مدتها تراز تجاری مناطق آزاد مثبت شد 
و میزان صادرات 7۰۰ میلیون دلار از واردات به مناطق آزاد پیشی گرفت که این نشان 

دهنده شکوفایی فرصت های مختلف در این مناطق است.
وی خطاب به ســرمایه گذاران خارجی گفت: مطمئن باشــید به طور قطع قیمت و  
کیفیت محصولات در مناطق آزاد ایران با مشابه این محصولات در کشورهای پیشرفته 
جهان قابل رقابت است. دبیر شورایعالی مناطق آزاد و  ویژه اقتصادی افزود: در مدت 
برگزاری این نمایشگاه برای سرمایه گذاران علاقمند به مناطق آزاد برنامه های متنوع و 
نشست های تخصصی در جهت معرفی فرصت های سرمایه گذاری تدارک دیده ایم.

عبدالملکی دبیر شورایعالی مناطق آزاد:

چهار طرح عمرانی و بندری در بنادر 
غرب هرمزگان به بهره برداری رسید

اقتصــاد کیش-   چهار طرح عمرانی و بندری در حوزه بنــادر و دریانوردی غرب 
هرمزگان با هدف افزایش توان عملیاتی، ایمنی و تخلیه و بارگیری کالا با تکیه بر توان 

داخلی و بهره گیری از تولیدات ملی به بهره برداری رسید.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان در حاشیه این مراسم افزود: این چهار طرح 
شامل تسطیح و زیرسازی ۲ هکتار از اراضی دپو خودروهای ترانزیتی، تعمیرات اساسی 
ســاختمان عملیات بندر، تعمیرات اساسی دیوارهای پیرامونی بندر و بهره برداری از 

مهمان سرا پس از تعمیرات اساسی است.
مرتضی سالاری با اشاره به زیرسازی ۲ هکتار از اراضی دپوی خودروهای ترانزیتی با 
اعتباری بالغ بر 7۲ میلیارد ریال گفت: تحقق این مهم در افزایش عملکرد فعالیت های 

بندری و دریایی نقش به سزایی ایفا می کند.
وی در این راستا گفت: با توجه به جایگاه راهبردی بندرلنگه در حوزه مبادلات کالاهای 
فله و یخچالی و ترانزیت خودرو، توسعه اراضی و فراهم آوردن زیرساخت های لازم 
در این بنادر و همچنین توسعه زیرساخت های اقتصاد دریامحور می تواند رونق بیشتر 

اقتصادی منطقه و به تبع آن افزایش اشتغال در بندرلنگه را رقم بزند.
مدیــر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان افزود: همچنین با توجه به اهمیت افزایش 
ضریب امنیتی و زیباتر شدن فضای شهری، دیوارهای پیرامونی بندر با اجرای دیوار 
و اصلاح و تعویض نرده های فلزی به طول حدود ۲ کیلومتر نیز با اعتباری بالغ بر 4۵ 

میلیارد ریال تعمیر و بازسازی شد.
به گفته ســالاری؛ با توجه به تأثیر رطوبت هوا بر فرسودگی و زنگ زدگی تاسیسات 
و تجهیزات داخلی ســاختمان ها، ســاختمان عملیات دریایی و بندری اداره بنادر و 
دریانوردی بندرلنگه شامل تعویض سقف و اصلاح ساختمان اداری از طریق اجرای 
پارتیشن، تعویض سیستم تهویه و رنگ آمیزی با اعتباری بالغ بر 4۵ میلیارد ریال مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
وی اضافه کرد: با توجه به فرسودگی ساختمان مهمان سرا و هم چنین مناسب نبودن 
فضای داخلی، عملیات تعمیر و بازسازی و همچنین اصلاح پلان معماری برای بهبود 
کاربری از مردادماه سال ۱4۰۰ آغاز و پس از اتمام عملیات اجرایی آن با اعتباری بالغ بر 

۲۱ میلیارد ریال این طرح در حال بهره برداری است.
مجموعــه بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان پرترددترین بندر کشــور و کانون ثقل 
تجارت دریایی در منطقه خلیج فارس و شامل ۹ بندر تجاری، مسافری و چند منظوره 

است.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان فروردین ماه امسال نیز از احداث بندر جدید 
شهرستان لنگه در زمینی به مساحت 7۰۰ هکتار خبرداد و گفت: جانمایی اولیه بندر 
جدید لنگه در فاصله ۳۵ کیلومتری غرب بندر فعلی لنگه است و این اقدام نیز به دنبال 
سفر اخیر وزیر راه و شهرسازی و مدیر عامل سازمان بنادر و دریانوردی به بندرلنگه 

صورت گرفته است.
شهریور ماه امسال نیز مهدی دوستی استاندار هرمزگان در آیین بهره برداری از طرح های 
بندری هفته دولت در بندرلنگه، گفت: با توجه به محدود بودن پســکرانه بندر فعلی 
بندرلنگه، بندر دیگری در منتهی الیه غربی بندرلنگه جانمایی شده که حدود ۲۰ کیلومتر 

از شهر فاصله دارد.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان :

سازمانآگهیهااقتصـاد کیـش
44424999

اقتصاد کیش-  استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه این استان امروز در صنعت فولاد 
مقام سوم کشور را در اختیار دارد، گفت: تمامی تولید فولاد هرمزگان تاکنون چهار 
میلیون تن بوده و ایجاد ظرفیت برای پنج میلیون تن تولید جدید را آغاز کرده ایم که 

تا سال ۱4۰4 به بزرگترین تولید کننده  فولاد کشور تبدیل بشویم.
مهدی دوستی  در نشست با دانشجویان شرکت کننده در اردوی راهیان پیشرفت که 
با حضور سرلشکر سید یحیی رحیم صفوی دستیار و مشاور فرمانده معظم کل قوا 
برگزار شــد، اظهار کرد: به برکت جمهوری اسلامی ایران، پیشرفت های زیادی در 
استان به نسبت قبل از انقلاب محقق شده است و صنایع فولاد، پالایشگاه ها و بنادر 
مولود انقلاب اســلامی هستند و در حال حاضر در حال برنامه ریزی برای ساخت 
پتروپالایشگاه شهید سلیمانی هستیم که مجموع سرمایه گذاری آن از تمام طرح های 

نفتیِ تاریخ هرمزگان بیشتر است.
وی بیان کرد: بندر شهید رجایی نیز که یکی از مولفه های هویتیِ بندرعباس است بعد 
از انقلاب به وجود آمده و در همین دولت مردمی نیز بندرگاه سیریک و بندرخمیر 
به بهره برداری رسیده و طرح توسعه ای برای بندرگاه لنگه نیز آغاز کرده ایم، ضمن 
اینکه احداث و توسعه ی اسکله های جزیره ای متعددی در ابوموسی، هرمز، لارک 

و گوکسر را در دستورکار داریم.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان اظهار کرد: در صنعت آلمینیوم، نساجی و 
کود و ســم نیز پیشرفت های بسیار زیادی در استان هرمزگان حاصل شده است و 
احداث نیروگاه اتمی سیریک نیز در چهار مرحله با تولید حدود پنج هزار مگاوات 

برق اتمی امسال آغاز خواهد شد.
دوستی تصریح کرد: گازرسانی یکی از امور مغفول در هرمزگان بود که در حال حاضر 
در غرب به بندرلنگه و بستک، در شرق به میناب، سیریک و جاسک و در شمال به 

حاجی آباد رسیده است.
طرح مهار رواناب های شیرین سواحل مکران اجرایی خواهد شد

استاندار هرمزگان عنوان کرد: ما تقریبا ۲6۰ میلیون مترمکعب رواناب شیرین در استان 
هرمزگان داریم که از سواحل مکران بی هیچ استفاده ای وارد دریای عمان می شود 
و بر همین اساس طرحی به عنوان مهار رواناب های سواحل مکران را آماده کردیم 

که به زودی آغاز خواهد شد.
دوستی با بیان اینکه در استان هرمزگان امکان ترکیب زنجیره ی نفتی و معدنی هم 
وجود دارد، اظهار کرد: در تلاش هستیم با ترکیب زنجیره نفتی هرمزگان و زنجیره 
معدنی جنوب استان کرمان، زمینه های توسعه را در استان افزایش دهیم و بر همین 
اساس زنجیره کود و سم و شوینده ها را ایجاد کردیم ضمن اینکه یک سری کارهای 

جدید در حوزه زنجیره هلیم و هیدروژن نیز در استان آغاز کرده ایم.
وی با اشــاره به کسب رتبه نخســت هرمزگان در جذب سرمایه گذاری صنعتی، 
عنوان کرد: صنعت کشتی سازی یکی از صنایع پیشران در هرمزگان است، اما متأسفانه 
تولیدات فولاد استان نمی توانست نیاز این صنعت را برآورده کند بر همین اساس 
طی تفاهم نامه ای با ایمیدرو تلاش کردیم تا تولیدات فولاد استان را با نیاز صنعت 

کشتی سازی منطبق کنیم.
تحقق ۱۲۰ میلیون دلار صادرات آبزیان

نماینــده عالی دولت در هرمزگان صنعت آبزی پروری را یکی دیگر از بخش های 
پیشران استان دانست و با بیان اینکه سال گذشته حدود ۱۲۰ میلیون دلار صادرات 
آبزیان در هرمزگان محقق شده است، گفت: یکی از اولویت هایی که از سفر ریاست 
محترم جمهور به استان دنبال شد، برق رسانی به مزارع پرورش میگو بود که حدود 
هــزار میلیارد تومان اعتبار برای آن اختصاص پیدا کرد و اجرای این طرح می تواند 

تولید میگو در سطح را تا حدود زیادی افزایش دهد.
دوستی عنوان کرد: در حوزه پرورش ماهی در قفس نیز کل ظرفیت مان قبل از دولت 
پنج هزار تن بوده اما توانستیم پنج هزار تن ظرفیت جدید در سال اول دولت ایجاد 

کنیم و برای امسال نیز چشم اندازمان اضافه کردن ۱۰ هزار تن ظرفیت دیگر است.
وی راه اندازی زنجیره تولید کاغذ در استان را از دیگر موفقیت های دولت سیزدهم 
در استان دانست و گفت: به زودی نخستین کارخانه تولید کاغذ بر پایه واردات مواد 
اولیه آغاز به کار خواهد کرد ضمن اینکه برای تکمیل زنجیره و تولید مواد اولیه در 

داخل کشور، کشت درختان اکالیپتوس نیز با مدلی ابتکاری آغاز شده است.
نرخ بیکاری در هرمزگان کاهشی است

استاندار هرمزگان، همچنین رشد اقتصادی استان را 6.۵ درصد دانست و گفت: نرخ 
بیکاری در هرمزگان کاهشی است و استان از رتبه نخست بیکاری در ابتدای دولت 

سیزدهم به رتبه هفتم رسیده است.
دوستی، در پاسخ به سوالی در رابطه با نرخ بیکاری در استان نیز تصریح کرد: در ابتدای 
دولت استان هرمزگان با ۱۸.۲ درصد نرخ بیکاری رتبه بالایی در این حوزه داشت 
اما با تلاش های انجام شــده این نرخ به ۱۱.4 درصد رسیده و نرخ بیکاری کاهشی 

بوده و استان از رتبه نخست بیکاری به رتبه هفتم رسیده است.

هرمزگان به بزرگترین تولیدکننده  
فولاد کشور تبدیل می شود

استاندار هرمزگان :

 ۵۰۰ کلاس درس در هرمزگان افتتاح می شود
اقتصاد کیش-   استاندار هرمزگان با اشاره به تجهیز 
آزمایشگاه های مدارس استان گفت: بین 4۰۰ تا ۵۰۰ 
کلاس درس بســته به زمان ســفر رئیس جمهور به 

هرمزگان آماده و به بهره برداری می رسد.
مهدی دوســتی  در جمع معلمان و دبیران دبستان 
دخترانــه زمــزم و پروین اعتصامی در شــهرک 
پیامبراعظم)ص( بندرعباس افزود: با تلاش هایی 
دولــت ســیزدهم، یکهــزار و ۲۳6 کلاس درس 
تحویل دانش آموزان هرمزگانی شد که در قیاس با 
عملکرد دولت گذشته که میانگین ساخت کلاس 
درس در آن ۵6۰ عدد بوده، رشــد قابل توجهی را 

شاهد هستیم.
وی تصریح کــرد: باید بدانیم که محور آموزش معلم 
است و بدون توجه به معلم هرچه قدر هم زیرساخت ها 
را توسعه دهیم به منزله توسعه  کالبدهای بی روح است 
از این رو ســرانه ی آموزشی باید براساس معلمان و 
پویایی و توانمندی این قشر زحمتکش سنجیده شود 

نه اینکه سرانه آموزشی را با متمزکردن بسنجیم.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با تاکید بر اینکه 
افزایش سطح خدمات رفاهی معلمان، سرمایه گذاری 
در آینده ی فرزندان ایران است، اظهار کرد: دستوراتی 
برای پیگیری مســکن معلمان صادر شــده است و 
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان پیگیر این مساله 
هســتند ضمن اینکه برای تجهیز مجــدد درمانگاه 

فرهنگیان نیز آمادگی داریم، همکاری کنیم.
دوســتی ادامه داد: تقریبا به واسطه ی بزرگ شدن در 
یک خانواده ی فرهنگی با مشکلات و مصائب معلمان 
آشنا هستیم و از این بابت علاقه خاصی دارم که بتوانیم 

بــه صورت ویژه گام های مثبــت و ماندگاری برای 
فرهنگیان برداریم.

وی بیان کرد: اگر به دنبال توســعه ی پایدار در کشور 
هستیم، مسیری جز آموزش را پیش رو نداریم چنانچه 
کشوری مانند کره ی جنوبی با توجه ویژه به آموزش 
و انجام اصلاحاتی در این حوزه توانست خود را بالا 

بکشند.
استاندار هرمزگان با اشاره به اهمیت کنکور در آینده ی 
تحصیلی و شغلی دانش آموزان، گفت: برای شکستن 
مرزهای رتبه ای کنکور در اســتان هرمزگان و دست 
یافتن به رتبه های خوب تک رقمی، ۲ رقمی و ســه 
رقمــی تمرکز ویژه ای کرده ایــم و دروه های ارتقای 
ســطح آموزش برای معلمان و دانش آموزان برگزار 

شده است.

مدرســه ۱۸ کلاسه در شــهرک پیامبر اعظم)ص( 
و مجتمــع خدمات رفاهی فرهنگیان در ســرخون 

کلنگ زنی شد.
اســتاندار هرمزگان همچنین در حاشیه کلنگ زنی 
این فضاهای آموزشــی گفت: مجموع اعتبارات این 
فضاهای آموزشی ۵۳ میلیارد تومان است که امیدواریم 

در مدت یکسال و نیم آینده به بهره برداری برسانیم.
دوســتی افــزود: مدرســه ۱۸ کلاســه شــهرک 
پیامبراعظم)ص( در زمینی به مســاحت پنج هزار و 
۱۰۰ مترمربع و زیربنای ۲ هزار و 7۵۰ متر در ۲ طبقه 

ساخته خواهد شد.
وی بیان کرد: اعتبار درنظر گرفته شده برای این طرح 
۳۸۰ میلیارد ریال است که از محل اعتبار صندوق ملی 

زمین و مسکن تامین شده است.

استاندار هرمزگان: 

اقتصاد کیش-    مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان گفت: باتوجه به 
اجرای طرح های تشویقی و مدیریت مصرف، تابستان امسال قطعی  برنامه ریزی شده 

برق در استان اعمال نمی شود.
محمد کریمی  با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: مشترکان هرمزگانی تابستان امسال 
می توانند به ازای هر کیلووات ساعت صرفه جویی در ماه نسبت به سال گذشته، ۲ 

هزار تومان پاداش بگیرند.
وی با اشاره به اینکه اوج مصرف برق در هرمزگان بین ساعت ۱۳ تا ۱۸ است، بیان 
کرد: مصرف برق امسال نسبت به مدت مشابه پارسال پنج درصد افزایش یافته است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان باتوجه به افزایش دمای هوا و مصرف 
برق، اظهار کرد: اوج مصرف در استان در ۱۳ اردیبهشت ماه رخ داد و مصرف برق 

به یکهزار و ۸۱۵ مگاوات رسید.
وی ابراز کرد: از ابتدای خردادماه پارسال و با هدف مدیریت بار شبکه، مصرف برق 
اداره ها و نهادهای عمومی همه روزه به صورت آنلاین و از راه دور کنترل می شود 
که در صورت مصرف بیش از محدوده تعیین شده و بی توجهی به هشدار قطع، برق 

این مجموعه ها قطع شده است.
استان هرمزگان 7۵7 هزار مشترک برق دارد که ۸۲ درصد در بخش خانگی هستند؛ 
بیشترین مصرف )6۸ تا 7۰ درصد( برق استان در اوج پیک در فصل تابستان مربوط 

به بخش خانگی است.

تابستان امسال قطعی  برق برنامه ریزی 
شده در هرمزگان نداریم

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان:


